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 Protokół nr 53/2022 

z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 28 grudnia 2022 r. w godz. od 8:15 do 8:50 

w sali 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni członkowie Komisji:   

1. Andrzej Turowski  – Przewodniczący Komisji  

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Bogdan Bezdziecki  

4. Sylwester Cimochowski  

5. Jacek Niedźwiedzki  

6. Anna Ruszewska  

7. Łukasz Wojno  

 

W posiedzeniu udział wzięli:      

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk      

2. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta 

3. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta Suwałk    

4. Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydz. Spraw Społecznych i Zdrowia  

5. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów 

6. Anna Cyran – Naczelnik Wydz. Podatków i Opłat 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

 Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli 

następujący porządek posiedzenia: 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie Protokołu nr 52/2022 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 24 listopada 2022 r. 

2. Informacja z konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego 

jako części budżetu miasta na 2023 rok.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Miasta Suwałk. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLI/455/05 z dnia  

30 listopada 2005 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego  

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wydatków, które nie wygasają  

z upływem 2022 roku.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu kosztów przewozu dzieci, młodzieży 

i uczniów oraz rodziców. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok.  
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

9. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 52/2022 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 24 listopada 2022 r. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, w związku z tym protokół został przyjęty 

przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2  

Informacja z konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2023 rok.  

– Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

  

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że po sprawdzeniu oddanych głosów 

okazało się, że ponownie głosowały osoby zmarłe oraz wiele głosów zostało oddanych 

 z jednego numeru IP. Poddał pod zastanowienie się nad tematem dotyczącym sposobu 

głosowania, tak aby nikt nie mógł wykorzystać list z danymi (np. peselami) mieszkańców  

z poprzednich głosowań Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego.   

 

Komisja pozytywnie przyjęła Informację z konsultacji społecznych w sprawie 

Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2023 rok.  

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Miasta Suwałk. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że w związku z powstawaniem nowych 

sklepów wielobranżowych na terenie miasta wzrasta zapotrzebowanie na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży.  

W przedstawionym projekcie uchwały zaproponowane zostały przesunięcia zezwoleń na 

sprzedaż alkoholu z gastronomii na sprzedaż detaliczną.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Miasta Suwałk. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLI/455/05 z dnia  

30 listopada 2005 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego  

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że w związku z likwidacją sołectw na terenie 

Miasta, naturalną konsekwencją podjętej uchwały jest zniesienie poboru podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów  

i wynagrodzenia za inkaso.  

  

Członkowie Komisji przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały uchylenia uchwały Nr XLI/455/05 

z dnia 30 listopada 2005 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wydatków, które nie wygasają  

z upływem 2022 roku.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że pewna kategoria wydatków, które zostały 

zapisane w budżecie miast, nie zostaną do końca roku wykorzystane w pełni środki na 

realizację tych zadań. W związku z tym istnieje mechanizm, który pozwala aby te środki 

przekazać na wyodrębniony rachunek i zrealizować jej w maksymalnym terminie do  

 30 czerwca następnego roku budżetowego. W załączeniu przedstawił wykaz zadań, które 

zostały ujęte jako wydatki niewygasające i zostaną one wykorzystane w terminie do  

30 czerwca 2023 roku. W przypadku niezrealizowania tego wydatku do 30 czerwca, 

zostanie on z powrotem wprowadzony do budżetu miasta. Skarbnik poinformował, że 

zostały przesłane autopoprawki, które należy dodać do ww. wykazu zadań i jest to: 

Medioteka – dokumentacja techniczna, remont III LO w Suwałkach – dot. instalacji 

elektrycznej, oraz wydatków związanych z modernizacją kamienicy na ul. Sejneńskiej 42.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7  radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała uchwałę w sprawie określenia wydatków, które nie 

wygasają z upływem 2022 roku.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów oraz rodziców. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

  

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, iż w związku z sugestią służb Wojewody 

projekt uchwały powinien zostać skorygowany i w związku z tym ww. projekt uchwały 

został poprawiony i przedłożony do procedowania.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag oraz wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia stawki  

za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił i omówił projekt uchwały, który porządkuje 

wszystkie zagadnienia dotyczące realizowanych dochodów i wydatków budżetowych pod 

kontem ich wykonania.   

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2022 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

  

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, iż wszystkie zmiany, które zostały 

wprowadzone do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta znajdują swoje 

odzwierciedlenie w uchwale o Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2022-2040.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 9 

Wolne wnioski. 

 

1. Radny J. Roszkowski zapytał czy przetarg na dostawcę prądu rozstrzygnie się w 

najbliższym czasie? Czy nikt się nie zgłosił? Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, 

że przetarg zostanie powtórzony po raz kolejny. Może zostanie ograniczona grupa 

zakupowa tylko do jednostek miejskich.  

 

 

Wniosków więcej nie zgłoszono.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji 

oraz zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 

 

 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


